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El món rural reclama els mateixos 
serveis que l’urbà.
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Les últimes cotitzacions a la llotja  
de Mercolleida.
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REDACCIÓ

D’aquí a tot just uns dies, el 9 i 10 
de juny, se celebrarà la 33 edició 
de la Trobada al Pirineu. Com va 
el ritme d’inscripcions?
Estem molt contents, ja que es-
tà un 20 per cent per sobre de 
l’any passat en aquestes dates 
i esperem superar els 600 par-
ticipants del 2021 i les expec-
tatives que ens havíem marcat 
des de la junta.
El lema és Innovació i sosteni-
bilitat: palanques per al creixe-
ment empresarial. Per què l’han 
escollit?
Creiem que és molt adequat 
perquè, per exemple, les em-
preses que aspiren a créixer 
s’hauran de fixar en aspectes 
com l’eficiència o els nous ser-
veis i tot això treballant d’una 
forma sostenible.
Els fons Next Generation, en teo-
ria, han de donar suport a aquest 
procés...
La Unió Europea ha posat en 
marxa el paquet més impor-
tant que ha existit mai. Ha 
previst un pla amb fons bilio-
naris, dels quals uns 720.000 
milions d’euros són ajuts Next 
Generation. Les empreses no 
han de deixar passar aquesta 
oportunitat.
Un dels problemes de l’econo-
mia de Lleida és la deslocalitza-
ció d’empreses?

La Cambra de Comerç va fer 
públic fa unes setmanes un es-
tudi que analitzava les destina-
cions de les empreses de Lleida 
que canviaven d’ubicació. La 
primera és Madrid, seguit de 
Barcelona i la Franja de Po-
nent. Quan una empresa opta 
per un d’aquests processos és 
perquè té possibilitats d’expan-
dir-se, de créixer de forma àgil. 
Hem d’aconseguir que aquí 
es puguin fer realitat aquests 
projectes de forma àgil. Per 
exemple, quan se’n presenta 
un a Aragó, es considera que és 
d’interès econòmic i això n’ac-
celera molts els processos, així 
com els de permisos. Això és 
el que demanem aquí.
COELL i Foment del Treball de-
nuncien abandó de les admi-
nistracions envers Lleida. Què 
n’opina?
En infraestructures, per exem-
ple, ja tenim l’autopista lliure 
de peatge o projectes de nous 
polígons com el de Quatre Pi-
lans. El que necessitem és que 
els projectes vegin la llum de 
forma ràpida.
Un dels grans problemes de les 
empreses avui és l’increment 
de costos. Això s’analitzarà a la 
Trobada?
Analitzarem temes d’interès 
per als assistents, com els ca-
sos d’empresaris d’èxit. També 
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Josep Serveto
❘ PRESIDEIX LA JUNTA DE LA TROBADA  ❘

«Les empreses de Lleida han de 
poder créixer de forma sostenible»

Josep Serveto explica en aquesta entrevista 

algunes de les oportunitats que ofereix la 

Trobada Empresarial al Pirineu, que se 

celebra el 9 i 10 de juny a la Seu

comptarem amb la presència 
de l’exministre d’Exteriors Jo-
sep Piqué, amb el qual parla-
rem del conflicte a Ucraïna i 
la situació geopolítica que se’n 
deriva, com és l’encariment de 
l’energia. Es tracta de buscar 
pistes i preveure escenaris 
futurs.

Com qualificaria la Trobada al 
Pirineu?
És un dels esdeveniments em-
presarials més importants de 
Catalunya. Representa un dia 
i mig de ponents del més alt 
nivell des de l’economia a la ge-
opolítica, significa networking 

en un entorn privilegiat com 

és la Seu d’Urgell que posa en 
relleu el teixit empresarial del 
Pirineu. Representa poder in-
tercanviar impressions.
Es fan negocis a la Trobada?
Parlem de 600 persones en 
unes jornades, d’interaccions 
que poden acabar generant 
oportunitats de negoci. Estem 
parlant d’un intangible amb les 
interaccions que proporciona 
la Trobada, en la qual naixen 
relacions de confiança que po-
den acabar facilitant projectes 
de futur.
Som a les portes de pujades de 
tipus d’interès oficials. Això pre-
ocupa l’empresariat?
El canvi de política fiscal res-
pon a un context d’alta infla-
ció mundial, però la situació 
és desigual als Estats Units i 
a Europa. Allà passa per una 
crisi de demanda i a Espanya 
per una d’oferta i per això les 
solucions han de ser diferents 
i volem que ens ho expliqui la 
consellera del Banc d’Espanya 
Núria Mas.
Quin és el paper que juga el Prin-
cipat d’Andorra en la Trobada? 
Aposten per créixer amb més 
territoris?
Suposa una participació molt 
important. Del 15 al 20 per 
cent del total són andorrans 
i comptem també amb el su-
port, per exemple d’espònsors. 
A més, el cap del Govern d’An-
dorra participa cada any en la 
clausura. Comptem també amb 
representació significativa de 
la Franja de Ponent. Tenim el 
deure de treballar per aug-
mentar l’atracció d’empresa-
ris d’altres territoris. També 
busquem atreure talent jove, 
amb mesures perquè coneguin 
la Trobada.


